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Na vysokých školách byl klid
BRNO - Týden neklidu, který vyhlásili na některých vysokých školách v celé republice, začal v Brně klidně. Podle
informací Práva se oficiálně nepřipojila jediná ze šesti vysokých škol. "Nikomu ale nebráníme, aby vyjádřil názor,"
odpověděla Právu mluvčí Vysokého učení technického Jitka Vanýsková na otázku, zdali jsou studenti vázáni oficiálním
postojem.
"Podporujeme reformu ve vysokém školství, ale k akci se nepřipojujeme," potvrdil předseda studentské komory
akademického senátu na této škole Jaroslav Švec. Také na Masarykově univerzitě (MU) nevydali žádné stanovisko,
pouze na Filozofické fakultě vyvěsili celostátní prohlášení k této akci.
"Náš rektor a senátor Jiří Zlatuška bude besedovat před studenty o vysokoškolské reformě ve středu na Karlově
univerzitě s tamním rektorem Ivanem Wilhelmem a o den později v pražském klubu Agora za účasti ministryně Petry
Buzkové a místopředsedy vlády Petra Mareše. To je náš příspěvek Týdnu neklidu," informovala kancléřka MU Iva
Hollanová. Stanovisko nevydala ani Mendelova zemědělská a lesnická univerzita, či Janáčkova akademie múzických
umění. Pedagogové i funkcionáři škol většinou říkají, že podporují reformu, kterou navrhla Česká konference rektorů
a Rada vysokých škol společně s ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy. Zároveň dodávají, že na vysokých
školách není dostatek peněz, a proto chápou organizátory Týdne neklidu. "Jsou účinnější způsoby než protestní akce,"
řekl Právu jeden z pedagogů Veterinární a farmaceutické univerzity.


